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Geachte leden van de commissie, 

Met interesse heb ik dit document gelezen, maar u mist iets. In alle plannen speelt 

asfalt, bussen of de fiets een hoofdrol. Volgens mij wordt dit een verkeerde 

benadering van de stad. Helemaal als wij vanuit de Regio Groningen – Assen gaan 

denken. Alle wegen leiden naar Rome; in Noord-Nederland hoofdzakelijk naar de 

stad Groningen. Graag wil ik u meteen naar het artikel van 7 oktober in het Dagblad 

verwijzen over de A28 na ombouw Ring Zuid. Volgend citaat “Maar het tracé staat 

niet bij het Rijk op de agenda. Ze zijn niet binnen 10 jaar te verwachten” . Maar waar 

zouden wij zijn zonder hoogfrequente regionale trein(6/8 per uur) 

In het genoemde meerjarenplan heb ik de volgende kritische punten gevonden, waar 

beter over nagedacht moet worden: 

- N361 Winsum – Groningen; men praat hierover wegcapaciteit. Terwijl 

verdubbeling spoor planning technisch simpeler te organiseren tussen 

Winsum en Groningen HS.  

- Ring West integraal benaderen ook met logisch doortrekken van de trein naar 

Zernike en Zuidhorn. In praktische uitvoering dubbelspoor en bovenleiding. 

Hoge frequenties op het spoor halen mensen ook uit de auto als het 

betrouwbaar is.  

- Verdubbeling spoor Groningen HS – Hoogkerk(Haltes Suikerunie/Hoogkerk) 

- Meer treinen tussen Groningen en Assen waaronder station Tynaarlo/De Punt 

Sinds het om een aantal juiste redenen afserveren van de Regiotram denkt men 

binnen de Regio Groningen – Assen alleen nog in stad- en streekbussen. Verder 

ontbreekt er al jaren een integrale mobiliteitsvisie genaamd Gemeentelijk Verkeer en 

Vervoer Plan voor een periode van 10 tot 15 jaar. Dit langer dan 4 politieke jaren 

graag. Tot op heden ben ik vanuit de raad nog geen opdracht tegengekomen voor een 

langetermijnvisie. Juist een recente publicatie van Planbureau voor de Leefomgeving 

toont de noodzaak daarvan. Die u intussen ook ontvangen moet hebben.  

U bent in de eindfase aan het belanden van het spenderen van het RSP=Zuiderzeelijn 

geld. Het verkeersdeel van 1,6 miljard Euro is tussen 2008 en 2020 niet meer dan 133 

miljoen Euro geweest gedeeld door 3 provincies; 44 miljoen Euro per jaar; dus een 

fooi. Met betere planvoorbereiding politiek, ambtelijk en lobby hoort de stad 

Groningen samen met de Provincie Groningen in staat te zijn 266 miljoen Euro 

per jaar binnen te halen uit de begroting van het Ministerie van Infrastructuur en 

Milieu. Neem een voorbeeld aan Brabant en haar steden. Zie de bijlage “Bidbook 

Zuid-Nederland bereikbaar”. Zowel de Regiotram als Groningen – Heerenveen 

hebben bewezen dat Noorden slecht strategisch is in infrastructuurplanning en niet 

slim stuurt op begroting Infrastructuur & Milieu. Wat is uw antwoord hierop? 
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